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2021-11-25 

Protokoll 11/2021 

fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 25 november 2021 kl. 17:30-20:10, 
Medborgarkontoret samt Folkets Husby, Edvard 
Griegsgången 9, 16 
 

Ledamöter Ole-Jörgen Persson (M) Ordförande 
Elvir Kazinic (S) Vice ordförande 
Aleks Sakala (M) 
Elisabeth Hellström (M) 
Johan Bergelin (L) 
Tomas Beer (MP) 
Patrick Amofah (C) 
Kerstin Aggefors (S) 
Kyllikki Iroegbu (S) 
Veronica Stiernborg (V) 
Ahmed Sharaf Abdi (V) 
Mauritz Jokela (M) ersätter Kerstin Thufvesson (M) 
Carl Henric Bramelid (SD) ersätter Janina Fond (SD) 

  
Ersättare Mats Rydelius (M) §§23-42 

Jean-Robert Nino (M) 
Lisa Carlbom (MP) 
Kim Ekblom (C) 
Estanislao Mboro (S) 
Tareq Hassan (S) 
Helene Wildner (V) 
Hashim Mohamed Jama (V) 

  
Övriga närvarande Riitta Eddib, Kommunal Personalföreträdare §§23-42 

Nadja Gürsoy,Akademikerförbundet SSR Personalföreträdare 
§§23-42 
Ata Hosseini, Vision Personalföreträdare §§23-42 
Toni Mellblom Stadsdelsdirektör 
Josephine Lindström Nämndsekreterare 
Johan Hernman Avdelningschef §§23-42 
Ingrid Brännström Avdelningschef 
Julia Jonsson Ersättare nämndsekreterare §§23-42 
Malin Jakobsson Tjänsteman §§1-22, §43 
Jonas Hedenström Tjänsteman §§23-42 
Annika Ström Tjänsteman §§23-42 

  
Justerare Ole-Jörgen Persson (M), Elvir Kazinic (S) 
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§ 1 
Val av justerare och godkännande av dagordning  

Beslut  
Ole-Jörgen Persson (M) och Elvir Kazinic (S) utsågs att justera 
dagens protokoll. Justeringen äger rum den 2 december 2021. 
  
Paragraferna 31 och 34 justerades omedelbart den 25 
november 2021. 
  
Dagordningen godkändes med ändringen att ärende 43 behandlades 
efter ärende 22 under slutna delen av sammanträdet. 
  
Nämnden ajournerades mellan klockan 17:40-19:40 för 
allmänhetens frågestund. Sammanträdet återupptogs klockan 19:40. 
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde 
den 12 november 2021 justerats den 12 november 2021. 
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§ 3 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2021/537 
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§ 4 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av delegationsbeslut gällande avslutande av Lex 
Sarah-utredning 
RK 2021/435 
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§ 5 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2021/449 
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§ 6 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av delegationsbeslut gällande lex Sarah-utredning 
inom avdelningen Individ och Familj 
RK 2021/454 
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§ 7 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av delegationsbeslut gällande avslutande av Lex-
Sarah-utredning 
RK 2021/487 
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§ 8 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av delegationsbeslut gällande lex Sarah-utredning 
inom avdelningen Individ och Familj. 
RK 2021/522 
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§ 9 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av delegationsbeslut gällande avslutande av Lex 
Sarah-utredning 
RK 2021/542 
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§ 10 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2021/601 
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§ 11 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2021/637 
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§ 12 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2021/602 
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§ 13 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2021/636 
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§ 14 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2021/603 
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§ 15 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2021/631 
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§ 16 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2021/604 
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§ 17 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2021/632 
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§ 18 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2021/605 
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§ 19 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2021/633 
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§ 20 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2021/606 
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§ 21 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2021/635 
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§ 22 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 3 
november 2021 och den 17 november 2021. 
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§ 23 
Förvaltningens och nämndens information och frågor  
 
Stadelsdirektören lämnade följande information till nämnden: 
  

 Rinkeby-Kistamottagningen har vunnit stadens 
Kvalitetsutmärkelse 2021. 
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§ 24 
Ekonomisk månadsrapport för oktober 2021  
RK 2021/576 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner månadsrapporten för oktober 2021. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige har i budget för år 2021 anvisat Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd 1 662,6 mnkr netto. Utöver kostnadsramen om 1 
701,1 mnkr och intäktskrav om 38,5 mnkr budgeterades 
omslutningsförändringar om 172,3 mnkr. Investeringsbudgeten för 
2021 är 13,9 mnkr, varav 1,8 mnkr är till maskiner och inventarier 
och 12,1 mnkr till stadsmiljöverksamhet. 
 
I februari 2021 beviljades förvaltningen 4,3 mnkr för 
trygghetsinvesteringar. 
 
I samband med avstämningsärendet beviljades ytterligare 
budgetmedel om 13,6 mnkr för drift samt 1,5 mnkr för 
klimatinvesteringar. Ombudgetering om 2,2 mnkr beviljades 
förvaltningen i maj och ytterligare medel om 0,2 mnkr för 
sommarkollo beviljades i juni. I oktober beviljades förvaltningen 
budgetjustering om 6,2 mnkr för förskolor med hög hyra och 
placeringskostnader av unga i utsatta eller särskilt utsatta områden. 
 
Förvaltningen prognostiserar ett samlat överskott om 20,0 mnkr. 
 
Djupare analyser och mer utförliga kommentarer skrivs fram i 
samband med tertialrapportering och verksamhetsberättelse. 
 
För detaljerad information om respektive verksamhet se 
tjänsteutlåtandets bilaga. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 
 RK 2021/576-1 Tjänsteutlåtande daterat 2021-11-17 

Förvaltningens månadsrapport oktober 2021 
 RK 2021/576-2 Bilaga- Förvaltningens månadsrapport 

oktober 2021 
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§ 25 
Utred tidigt under år 2021 hur eventuella förväntade 
överskott i budgeten kan användas  
Svar på skrivelse från Elvir Kazinic m.fl.(S) 
RK 2021/166 
 

Beslut  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Elvir Kazinic m.fl. (S) har i en skrivelse till stadsdelsnämnden 
framfört en fråga om hur eventuella överskott i budgeten kommer 
att användas. Skribenten vill ha en redogörelse från förvaltningen 
om konsekvenser av den förändrade hanteringen av 
generalschablonen samt redovisning av användning av det 
eventuella överskottet. 
 
Förvaltningen är angelägen om att alla resurser används effektivt 
och kommer stadsdelsområdets invånare till godo. Förvaltningens 
prognos i samband med oktober månads prognos visar på ett samlat 
nettoöverskott om 20,0 mnkr. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

Särskilt uttalande 
Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt uttalande enligt följande: 
  
"Vi tackar för förvaltningens svar, vilket vi länge, i åtta månader, 
väntat på trots att vi redan i rubriken angett vikten av tidig 
behandling ”utred tidigt under året….” vilket inte 
tillmötesgåtts.  Därtill vill vi lägga till texten nedan samt efterfråga 
vissa ytterligare klargöranden. 
 
Redan vid stadsdelsnämndens möte den 4 mars i samband med att 
verksamhetsberättelsen presenterades och behandlades lyfte vi 
socialdemokrater frågan om befarat överskott för 2021 och vilka 
åtgärder som kan vidtas. 
 
Mot bakgrund av att det i nämndens bokslut för 2020 konstaterades 
ett överskott som från T2 2020 ökat från 20 mnkr till 40,9 mnkr 
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hade vi socialdemokrater redan tidigt i år farhågor om ett överskott 
även för 2021. Detta i synnerhet som staden ”preliminärt beslutat 
om att tillämpa Rådet för kommunal redovisning (RKR) 
rekommendation” (RK 2021/14 s108) gällande förändringen att 
hela den ackumulerade generalschablonen som förvaltningen 
erhållit för flyktingmottagandet skulle komma att intäktföras 2021. 
 
Utifrån denna förändrade tillämpning önskar vi få förtydligat vilket 
belopp som erhållits av generalschablonen för 2020, hur stor summa 
som periodiserats till 2020 samt om de 31 mnkr är den summa som 
lyfts 2021, dvs en samlad bild för innevarande och föregående år. 
 
Hur har då årets överskott uppkommit? Förvaltningens svar är att en 
av förklaringarna finns i den förändrade hanteringen av 
generalschablonen med betydande resurser under ett år, men utan en 
fortsatt resurstilldelning kommande år. 
 
Farhågorna för innevarande år har nu besannats. Även för 2021 har 
det prognostiserade överskottet successivt ökat. Från att i 
månadsuppföljningen för juli ha legat på 0 till att i T2 redovisas till 
5 mnkr, i september 11 mnkr och nu i oktober ökat till 20 mnkr. 
 
I vår skrivelse efterfrågar vi hur en planerad ansvarsfull användning 
av ett överskott kan komma till stånd och tas fram redan till T1. Vi 
tar nu i november del av svaret på skrivelsen om ett beslutat 
åtgärdspaket på 40,3 mnkr. Där kan vi notera att till årets slut ska 90 
% av åtgärderna i paketen vara genomförda. Vi förutsätter att det 
finns en förklaring till detta och vill ha en förtydligande 
presentation av vad, vilka aktiviteter som ingått i paketen för 
respektive verksamhet. Särskilt undrar vi vad som är anledning till 
att Äldreomsorgen endast uppnått ett genomförande till 33%? Vilka 
aktiviteter är berörda av det låga resultatet? Ska de återstående 
genomföras under november/december? 
 
Vi har tagit del av de kommentarer och synpunkter som lämnades 
redan vid handlingsplanen av det beräknade överskottet 2020. 
Syftet var ”att göra prioriterade inköp, insatser och rusta upp 
verksamheter i behov under hösten”. Med hänsyn till regelverket 
beträffande bl a upphandling och behov av långsiktig planering som 
kommunal ekonomi står för är det dömt att misslyckas att på kort 
tid utan användande av dessa instrument kunna göra större inköp, 
insatser eller rusta upp med belopp i överskottets storleksordning. I 
synnerhet då beräknat överskott redovisas först sent på hösten. 
Stadsdelens medborgare behöver varenda krona. Ofta är det också 
personella förstärkningar som behövs över en längre tidsperiod. 
Dessa behov att skapa ett jämlikt samhälle är helt avgörande för en 
positiv utveckling i Rinkeby-Kista. 
 
Kommer Rinkeby-Kistas överskott i år att återigen kompensera 
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underskott på kommunkoncernnivå? Kommer detta att kompenseras 
i budgeten för kommande år? Föga troligt med sittande majoritet. 
 
Rinkeby-Kista behöver en långsiktigt hållbar planering och 
genomförande av erforderliga verksamheter för att komma till rätta 
med framför allt de risker barn och unga utsätts för i en stadsdel 
som under årtionden utvecklats i en negativ spiral. För att ändra 
detta ska man inte ta resurser från en stadsdel, som erhållit dessa 
utan att se vilka övergångsregler eller kompensation som kan ges. 
För att förändra behövs resurser på lång sikt, med varaktighet och 
kontinuitet om vi ska se till att våra särskilt utsatta områden inte 
bara försvinner från kartan utan att de blir en jämlik del av ett 
Stockholm för alla." 
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/166-3 Tjänsteutlåtande daterat 2021-11-10 Utred 
tidigt under år 2021 hur eventuella förväntade överskott i 
budgeten kan användas 

 RK 2021/166-1 Bilaga Utred tidigt under år 2021 hur 
eventuella förväntade överskott i budgeten kan användas 
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§ 26 
Nu är råttorna tillbaka  
Svar på skrivelse från Elvir Kazinic m.fl. (S) 
RK 2021/550 
 

Beslut  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Elvir Kazinic m.fl. (S) har den 23 september 2021 inkommit med en 
skrivelse till stadsdelsnämnden om att antalet skadedjur i 
stadsdelsområdet har ökat efter sommaren. Skribenten framhåller att 
ytterligare behov finns av en informationskampanj till boende i 
stadsdelsområdet om att inte mata fåglar och lämna sopor utanför 
soprum och parkpapperskorgar. Skribenten ställer frågan om 
nuvarande sophämtning och tömningen av papperskorgar i 
stadsdelsområdet sker tillräckligt frekvent. 
 
Förvaltningen instämmer med skribenten att förekomsten av 
skadedjur i stadsmiljöer påverkar upplevelsen av en plats och av 
trivsel och trygghet i stort. Stadsdelsförvaltningen har inget direkt 
ansvar i hanteringen av skadedjur men berörs indirekt genom frågor 
kopplade till renhållning. Trafikkontoret ansvarar för 
skadedjursbekämpning inom all offentlig platsmark. Förvaltningen 
har de senaste åren utökat renhållningsfrekvensen och ett 
innovationsprojekt för att mäta mängden skräp i papperskorgar för 
att anpassa renhållningsinsatser pågår. I Rinkeby-Kistas lokala 
miljö- och klimathandlingsplan är minskad nedskräpning ett 
prioriterat område. Förvaltningen har under hösten tagit initiativ till 
att samordna en informationsinsats för att minska dumpningen i 
anslutning till återvinningsstationer som finns i stadsdelsområdet. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
 
Elvir Kazinic m.fl. (S) lämnade ett eget förslag till beslut och 
föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget - se 
Reservation nedan. Veronica Stiernborg (V) anslöt sig till förslaget. 

Beslutsgång 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag. 
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Reservation 
Elvir Kazinic m.fl. (S), Veronica Stiernborg m.fl. (V) reserverade 
sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 
 
"Förslag till beslut 
Att förvaltningen tar kontakt med alla markägare i området för att 
utarbeta en informationskampanj direkt till invånarna och alla 
aktörer i området för att bekämpa råttinvasionen 
 
Vi tackar för svaret på skrivelsen och de aktiviteter som 
genomförts. Men vi kan samtidigt konstatera att 
informationsaktiviteterna uppenbarligen inte varit tillräckliga. Allt 
för ofta ser vi råttor springa över parkvägar och på andra ställen. 
Bland annat sker det ständigt matning av fåglar på Rinkeby torg, 
vilket är ett utmärkt tillfälle för råttorna att hitta föda. Vi tror att det 
skulle vara bra om det sattes upp info i samtliga portar i 
stadsdelarna. Vi vet att skriftlig information är svår att få genomslag 
med, men trogen vinner …." 
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/550-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-09-28 Nu är 
råttorna tillbaka 

 RK 2021/550-1 Skrivelse från S - Nu är råttorna tillbaka 
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§ 27 
Sjunkande barnantal i de kommunala förskolorna  
Svar på skrivelse från Elvir Kazinic m.fl. (S) 
RK 2021/551 
 

Beslut  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande 
 

Sammanfattning av ärendet  
Elvir Kazinic m.fl (S) inkom med en skrivelse till nämnden den 23 
september 2021 om sjunkande barnantal i de kommunala 
förskolorna. I skrivelsen ställs frågor om den fallande trenden i 
barnantal som äger rum i stadsdelsområdet. 
 
Som en följd av covid-19-pandemin sjunker barnantalet i flera av 
stadens stadsdelar. Förvaltningen följer noga utvecklingen av antal 
barn och vidtar åtgärder för att bättre dimensionera 
förskoleavdelningen efter rådande barnantal och framtida barnantal. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/551-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-10-12 
Sjunkande barnantal i de kommunala förskolorna  

 RK 2021/551-1 Bilaga - Sjunkande barnantal i de 
kommunala förskolorna 
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§ 28 
Barn och ungas möjlighet att utvecklas inom teknik och 
digitalisering (KomTek)  
Svar på skrivelse av Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V) 
RK 2021/443 
 

Beslut  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V) har lämnat in skrivelsen ”Barn och 
ungas möjlighet att utvecklas inom teknik och digitalisering 
(Komtek)”. Skribenten anser att framtidens jobb finns inom teknik, 
programutveckling och ingenjörsområdet. Verksamheten Komtek 
föreslås vara en väg för att möta behoven menar skribenten. 
 
Förvaltningen har tidigare genomfört och planerar i nuläget för ett 
flertal satsningar i linje med skribentens önskemål, primärt inriktat 
mot den äldre gruppen ungdomar. Då andra samarbeten har 
påbörjats med andra aktörer inom området finns i dagsläget ingen 
planering att inleda arbete med Komtek. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Veronica Stiernborg m.fl. (V) lämnade ett eget förslag till beslut 
och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget – 
se Reservation nedan. Elvir Kazinic (S) anslöt sig till förslaget. 

Beslutsgång 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag. 

Reservation 
Veronica Stiernborg m.fl. (V), Elvir Kazinic m.fl. (S) reserverade 
sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 
  
"Förslag till beslut 
- Stadsdelsnämnden uppdrar åt stadsdelsförvaltningen att inleda ett 
samarbete med KomTec för att öka Rinkeby-Kistas barn och ungas 
intresse och kunskap kring teknik, digitalisering och 
naturvetenskap. 
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Vänsterpartiet tackar förvaltningen för svar. Vi anser dock att 
KomTecs mål och syfte inte framkommer helt i utredningen. Det är 
bra att förvaltningen ställer sig positiva till ungas möjligheter att 
utvecklas kring kodning och att ett föreningssamarbete med 
kodcentrum och Framtidens Hus har påbörjats. 
 
Förvaltningen skriver själva att de satsningar som gjorts 
tillsammans med Kodcentrum är för äldre unga, alltså 16-19 
åringar, och därför anser vi att svaret på varför man inte planerar 
samarbete med KomTec som riktar sig till barn från 6 år och uppåt 
inte räcker till. Barns intresse ska fångas upp tidigt och även om 
utbildningsförvaltningen har det övergripande ansvaret att nå 
kunskapsmålen, är KomTek ett komplement till skolan där barn och 
unga kan lära sig mer om uppfinningar, ingenjörskonst och teknik 
på sin fritid. Det är dessutom inte alla barn som har sport eller konst 
som fritidsintressen, därför fyller KomTek ett tomrum kring 
aktiviteter som vi idag inte erbjuder i stadsdelen. 
 
Förslagsvis skulle ett samarbete med KomTek förläggas i Kista 
Science City i samarbete med KTH och IT-företag för att inspirera 
stadsdelens unga till nytt miljö- och ingenjörstänk likt de stora IT-
företag som har sina huvudkontor i Kista Science City." 
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/443-3 Tjänsteutlåtande daterat 2021-10-13 Barn 
och ungas möjlighet att utvecklas inom teknik och 
digitalisering KomTek  

 RK 2021/443-2 Bilaga - Barn och ungas möjlighet att 
utvecklas inom teknik och digitalisering (KomTek) 
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§ 29 
Storbilds-TV under VM 2022  
Svar på skrivelse av Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V) 
RK 2021/444 
 

Beslut  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V) har lämnat in skrivelsen Storbilds-TV 
under VM 2022. Skribenten ställer två frågor 1) Finns det planer på 
att arrangera storbilds-TV till VM 2022? 2) Om det inte planeras att 
arrangera storbilds-TV, kan förvaltningen i planeringen för höst 
2022 planera in detta? 
 
Förvaltningen har en planering för att visa VM i fotboll, inomhus, 
på ungdomsgårdarna, med efterföljande begränsningar i antalet 
besökare utifrån lokalernas storlek och ungdomarnas ålder. 
 
Förvaltningen har emellertid i nuläget ingen planering för att 
arrangera en allmän/offentlig storbildsvisning av VM riktat till 
familjer. Att arrangera den typen av evenemang är både tids- och 
kostnadskrävande och ingår inte i förvaltningens grunduppdrag. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
 
Veronica Stiernborg m.fl. (V) lämnade ett eget förslag till beslut 
och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget – 
se Reservation nedan. 

Beslutsgång 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag. 

Deltar inte i beslutet 
Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde att de deltar inte i beslutet. 

Reservation 
Veronica Stiernborg m.fl. (V) reserverade sig mot nämndens beslut 
till förmån för eget förslag enligt följande: 
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"Förslag till beslut 
  
- Stadsdelsnämnden uppdrar åt stadsdelsförvaltningen att inleda ett 
samarbete med det lokala föreningslivet, förslagsvis Folkets Hus för 
att kunna göra familjeevent med storbilds-tv under VM 2022 
 
Vänsterpartiet tackar förvaltningen för svar men tycker inte att 
svaret räcker. 
 
Vanligtvis brukar VM vara under sommarmånaderna, och det finns 
flera ställen att gå till för familjer som vill kunna ha en rolig 
familjedag med fotboll och picknik. 
 
Att förvaltningen menar på att skapa ett sådant event är för 
tidskrävande och innebär för höga kostnader anser vi kanske är lite 
fantasilöst. Förslagsvis behöver inte personalen på förvaltningen stå 
för eventet utan att det istället läggs på några av de aktiva 
föreningar, med finansiellt stöd från förvaltningen. 
 
Vi tycker också det är konstigt att vi får ett nej och hänvisa till att 
det innebär för stora kostnader samtidigt som vi har ett överskott i 
budgeten. Även att det i svaret står att detta inte är förvaltningens 
ansvar. Det kanske det inte är direkt, men förvaltningen har 
arrangerat Storbilds-TV under VM flera gånger tidigare och det gör 
otroligt mycket för områdets familjer, äldre och unga. Sport är där 
olika generationer möts." 
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/444-3 Tjänsteutlåtande daterat 2021-10-14 
Storbilds TV under VM 2022  

 RK 2021/444-2 Bilaga - Storbilds-TV under VM 2022 
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§ 30 
Krafttag gällande råttor i Rinkeby  
Svar på skrivelse från Veronica Stiernborg m.fl. (V) 
RK 2021/547 
 

Beslut  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Veronica Stiernborg m.fl. (V) har i en skrivelse till 
stadsdelsnämnden framfört att synpunkter inkommit från boende på 
Fornbyvägen i Rinkeby om problem med råttor på gångvägar, 
bostadsgårdar och lekplatser. Skribenten önskar att förvaltningen 
besvarar hur de samarbetar med Hembla samt med vilka medel som 
förvaltningen avser att täcka upp för de områden i Rinkeby där 
problemen med råttor fortsätter. 
 
Förvaltningen instämmer med skribenten att förekomsten av 
skadedjur i stadsmiljöer påverkar upplevelsen av en plats och av 
trivsel och trygghet i stort. Stadsdelsförvaltningen har inget direkt 
ansvar i hanteringen av skadedjur men berörs indirekt genom frågor 
kopplade till renhållning. Det är mark- och fastighetsägaren som 
ansvarar för skadedjursbekämpning inom sin fastighet och på all 
offentlig platsmark i staden ansvarar trafikkontoret för 
skadedjursbekämpning. Förvaltningen har samrått med 
trafikkontoret om frågan om råttor i anslutning till Fornbyvägen. 
Trafikkontorets entreprenör genomförde en inspektion i området i 
september. I samband med trygghetsvandringar tar förvaltningen 
kontakt med berörda fastighetsägare och i de fall vandringar har 
genomförts i anslutning till Hemblas fastigheter är förvaltningens 
uppfattning att de har deltagit. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 

 RK 2021/547-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-10-07 Krafttag 
gällande råttor i Rinkeby 

 RK 2021/547-1 Skrivelse från V - Krafttag gällande råttor i 
Rinkeby 
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§ 31 
Revidering av riktlinjerna för föreningsbidrag  
RK 2021/583 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden godkänner förslag till riktlinjer för 

föreningsbidrag enligt tjänsteutlåtandets bilaga. 
2. Riktlinjerna ersätter riktlinjer fastställda den 19 december 

2019. 
3. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
I ärendet föreslås revideringar av befintliga riktlinjer för nämndens 
bidragsgivning till ideella föreningar. Förvaltningen föreslår i 
enlighet med Stockholms stads demokrativillkor för förenings- och 
kulturbidrag att demokrativillkoret konkretiseras i riktlinjerna 
genom att bidrag inte ska lämnas till en förening/organisation om 
den eller någon av dess företrädare, inom ramen för verksamheten: 
1) utövar våld, tvång eller hot eller på annat otillbörligt sätt kränker 
den enskildes grundläggande fri- och rättigheter, 2) diskriminerar 
eller på annat sätt bryter mot principen om alla människors lika 
värde, 3) rättfärdigar, främjar eller uppmanar till sådana ageranden 
som anges i 1 eller 2, eller, 4) motarbetar det demokratiska 
styrelseskicket. 
 
Förvaltningen föreslår även att riktlinjerna uppdateras i enlighet 
med delegationsordningen. I befintliga riktlinjer står det att 
stadsdelsdirektören kan fatta beslut kring ansökningar om 
föreningsbidrag. Förvaltningen föreslår att det utgår då direktören 
inte har delegation och ersätts med att beslut fattas av nämnden. 
Riktlinjerna behöver också förtydliga vilken typ av förening som får 
söka bidrag. I de befintliga riktlinjerna står det att politiska 
föreningar inte får söka bidrag. Förvaltningen föreslår att 
formuleringen ska ändras till partipolitiska föreningar. Till sist 
föreslår förvaltningen att riktlinjerna inkluderar ett krav på att 
bidragssökande föreningar ska registrera sig i förvaltningens 
föreningsregister. 
 
Förvaltningen föreslår att nämnden godkänner förslag till 
reviderade riktlinjer för föreningsbidrag och att de ersätter tidigare 
fastställda på nämndsammanträdet den 19 december 2019. 
Paragrafen justeras omedelbart. 
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Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/583-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-11-01 
Reviderade riktlinjer för föreningsbidrag 

 571412 Bilaga_Riktlinjer föreningsbidrag 2019 Rinkeby-
Kista _REV_211019 
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§ 32 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträdesdatum år 
2022  
RK 2021/564 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden beslutade att återremittera ärendet till 
förvaltningen för ytterligare beredning avseende två 
sammanträdestider. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
återremittera ärendet till förvaltningen för ytterligare beredning 
avseende två sammanträdestider. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt ordförandens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/564-1 Tjänstetutlåtande daterat 2021-10-04 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträdesdatum år 2022 
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§ 33 
Uppdragsbeskrivningar för stadsdelsnämndernas 
dagverksamhet och vård och omsorgsboenden inom 
stadens valfrihetssystem  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
RK 2021/535 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat förslag på uppdragsbeskrivningar 
för äldreomsorgens dagverksamhet samt vård och omsorgsboende i 
egenregi. Uppdragsbeskrivningarna har tagits fram utifrån arbetet 
med reviderade förfrågningsunderlag för motsvarande 
verksamheter. Skillnaden mellan uppdragsbeskrivningarna och 
förfrågningsunderlagen är främst kravet på personalens kompetens. 
Motsvarande förändring kommer föreslås vid revidering av övriga 
förfrågningsunderlag för att ingå LOV-avtal med staden avseende 
äldreomsorgens olika utförarverksamheter. 
 
Förvaltningen är positiv till de föreslagna uppdragsbeskrivningarna. 
Förvaltningen vill dock påtala behovet av en mer likvärdig, 
sammanhållen och kontinuerlig uppföljning av såväl kraven som 
ställs i förfrågningsunderlagen samt uppdragsbeskrivningarna. En 
översyn bör ske av nuvarande uppföljningssystem där ett flertal 
personer i de 13 stadsdelsförvaltningarna idag ansvarar för en 
väsentlig del av uppföljningarna och därmed säkerställandet av en 
likvärdig kvalitet. Detta tillvägagångssätt riskerar att innebära 
skillnader i kravställandet för kvalitén inom stadens äldreomsorg. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
 
Elvir Kazinic m.fl. (S) lämnade ett eget förslag till beslut och 
föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget - se 
Reservation nedan. 

Beslutsgång 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag. 
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Deltar inte i beslutet 
Veronica Stiernborg m.fl. (V) amälde att de deltar inte i beslutet. 

Reservation 
Elvir Kazinic m.fl. (S) reserverade sig mot nämndens beslut till 
förmån för eget förslag enligt följande: 
 
"Förslag till beslut 
Att                 delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut 
Att                 därutöver anföra följande. 
 
Förslaget att höja kompetenskraven i uppdragsbeskrivningen för 
stadsdelsnämndernas dagverksamhet och vård- och 
omsorgsboenden inom stadens valfrihetssystem är lovvärt. För att 
nå målet med fler i tillsvidareanställningar på heltid krävs mer 
resurser. För att uppnå ett hållbart arbetsliv, där fler orkar arbeta 
heltid, utan delade turer och utan att behöva flyttas mellan 
arbetsplatser, krävs även en politisk vilja och framför allt politiska 
beslut. Hur har den borgerliga majoriteten tänkt finansiera detta? 
 
Trots att vi i stort är nöjda med föreslagna delar så finns det 
fortfarande förbättringsmöjligheter och vi vill se följande ändringar 
i underlagen. 
 
Ickeval 
Vi anser att det är viktigt att kommunens egen regi har ansvar för 
ickevalsalternativet. Vi är övertygade om att det är enklast om 
kommunens egen regiverksamhet har uppdraget och anser att den 
administrativa bördan då blir allra minst på stadsdelsförvaltningarna 
eftersom biståndsbedömarna då kan ägna tid åt annat än leta efter 
den närmaste utföraren. 
 
Personal, bemanning och kompetens 
Kompetenskraven måste vara tydliga och följa överenskommelsen 
om yrkesutvecklingstrappan, överenskommelsen som togs i SKR:s 
styrelse redan 2017. Vi ställer oss frågande till att äldre utbildningar 
som undersköterska från social servicelinje godkänns, då den 
utbildningen gav vårdbiträdekompetens enbart till hemtjänst. 
Utbildningen har dessutom inte funnits de senaste decennierna. 
 
Vi vill att staden ska ha bemanningsenheter med fast anställd 
personal på heltid, för att öka kontinuiteten, underlätta för 
verksamheterna, höja kvaliteten och skapa förutsättningar för en 
god och säker vård och omsorg. 
 
Krav på olika yrkeskategorier med fastställd utbildning bör 
preciseras med antal sjuksköterskor/boende och 
undersköterskor/boende. 
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Anställning 
En personalintensiv bransch som vård och omsorg kan bara spara på 
personalen genom att anställa färre, utan relevant yrkesutbildning 
och med sämre villkor och löner. Vi vet sedan tidigare att privata 
utförare har en större andel deltidsanställda och en större andel 
tidsbegränsat anställda än kommunala utförare av äldreomsorg. Vi 
vet också sedan tidigare att inom äldreomsorgen har de kommunala 
utövarna ofta högre personaltäthet och högre utbildningsnivå bland 
personalen. Vi anser vidare att krav på olika yrkeskategorier med 
fastställd utbildning bör preciseras med antal sjuksköterskor/boende 
och undersköterskor/boende samt att krav även bör finnas på 
anställning av specialistsjuksköterska för vård av äldre. 
 
Det är positivt att den borgerliga majoriteten anser att fasta 
anställningar på heltid ska vara norm och vi föreslår även tillägg av 
ett mål avseende andel fastanställda. För att klara av omställningen 
till att få fler heltidsanställda krävs politiska beslut och här behöver 
staden gå före i de egna verksamheterna. Nära hälften av kvinnorna 
i arbetaryrken arbetar deltid och det beror ofta på hur arbetet är 
organiserat. I första hand saknas heltidsanställningar och i andra 
hand är arbetet för krävande för att orka jobba heltid. 
  
Psykisk ohälsa 
I pandemins spår mår alltfler psykiskt dåligt och samtidigt som 
suicidrisken minskar i alla åldersgrupper, så fortsätter den öka för 
äldre män. Vi föreslår följande tillägg ”Utförare ska skapa en plan 
för att kunna genomföra förebyggande arbete enligt ’Handlingsplan 
för suicidprevention inom äldreomsorgen 2021-2025’ ”. 
Motsvarande skrivning bör föras in i uppdragsbeskrivningen för 
dagverksamhet. 
 
Mat och måltider 
Det är av stor vikt att maten smakar gott. I de fall det är möjligt bör 
de boende på vård- och omsorgsboende få delta i provsmakningar 
av maten inför upphandling. 
 
Samordnad individuell plan (SIP) 
I uppdragsbeskrivningen för dagverksamhet finns definierat när en 
SIP ska upprättas. Då detta arbete är oerhört viktigt för 
samordningen mellan hälso- och sjukvården och kommunen bör 
ordet kan ersättas av ordet ska, samt motsvarande skrivning föras in 
i uppdragsbeskrivningen för vård- och omsorgsboende." 
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Handlingar i ärendet 

 RK 2021/535-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-10-12 
Uppdragsbeskrivningar för stadsdelsnämndernas 
dagverksamhet och vård och omsorgsboenden inom stadens 
valfrihetssystem 

 RK 2021/535-1.3 Bilaga 1 - Uppdragsbeskrivning för 
stadsdelsnämndernas verksamhet dagverksamhet inom 
stadens valfrihetssystem 

 RK 2021/535-1.2 Bilaga 2 - Uppdragsbeskrivning för 
stadsdelsnämndernas vård- och omsorgsboende inom stadens 
valfrihetssystem 
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§ 34 
Motion om medborgarundersökning om arkitektur  
RK 2021/458 
 

Beslut  
1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
2. Omedelbar justering. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat en motion från Peter Wallmark 
(SD) om att genomföra en medborgarundersökning om arkitektur. 
Skribenten anser att motstånd och kritik mot nya byggprojekt kan 
bero på projektens arkitektoniska utformning och inte på projekten i 
stort. I motionen framförs ett förslag om att kommunfullmäktige 
beslutar att genomföra en bred medborgarundersökning om vilken 
typ av arkitektur som stockholmarna föredrar. 
 
Förvaltningen instämmer med skribenten om vikten av att invånare 
ges möjligheter att ha inflytande och påverkan om frågor som rör 
stadsmiljö och staden de bor och lever i. Stadsdelsnämnden 
ansvarar för investering, drift och underhåll av stadsdelsområdets 
park- och naturmiljöer. I samband med upprustning av befintliga 
eller skapande av nya stadsmiljöer genomför förvaltningen dialoger 
med invånare. Det är stadsbyggnadsnämnden som ansvarar för 
frågor som rör utformning av bebyggelse. Att planera och bygga en 
hållbar stad med goda livsmiljöer är en komplex process där 
arkitektur endast utgör en del. Förvaltningen avser att även 
fortsättningsvis involvera invånarna i utvecklingen av stadsmiljöer i 
Rinkeby-Kista stadsdelsområde. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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2021-11-25 

 
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/458-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-09-10 Motion 
om medborgarundersökning om arkitektur 

 RK 2021/458-1.1 Motion om medborgarundersökning om 
arkitektur 
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§ 35 
Anmälan till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) av ej 
verkställda beslut enligt SoL och LSS – kvartal 3, 2021  
RK 2021/577 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunerna har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lag om stöd och 
service till vissa funktionshindrade (LSS) skyldighet att kvartalsvis 
rapportera gynnande beslut som inte har verkställts inom tre 
månader från beslutsdatum. Skyldigheten gäller även att rapportera 
avbrott i verkställigheten och återanmäla tidigare anmälda ärenden 
fram till dess att besluten är verkställda. Rapportering sker till 
Inspektionen för vård och omsorg (IVO). Rapportering sker även 
till äldrenämnden, socialnämnden och stadens revisorer. Detta 
ärende avser kvartal 3, 2021. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/577-3 Tjänsteutlåtande daterat 2021-10-19 
Anmälan till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) av ej 
verkställda beslut enligt SoL och LSS - kvartal 3, 2021 

 RK 2021/577-2 Kvartal 3-2021 Äldreomsorg 
 RK 2021/577-1 Kvartal 3-2021 Funktionsnedsättning och 

socialpsykiatri 
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§ 36 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  

Beslut  
1. Skrivelsen ”Bänkar med armstöd!” från Veronica 

Stiernborg m.fl. (V) överlämnas till förvaltningen för 
beredning. 

2. Skrivelsen ”Utred möjligheterna med Passus för att utöka 
avhopparverksamheterna” från Veronica Stiernborg m.fl. 
(V) överlämnas till förvaltningen för beredning. 

 

Inkomna skrivelser 
 ”Bänkar med armstöd!” från Veronica Stiernborg m.fl. (V). 
 ”Utred möjligheterna med Passus för att utöka 

avhopparverksamheterna” från Veronica Stiernborg m.fl. 
(V). 
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§ 37 
Postlista  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 4 oktober 2021 till och med 
den 9 november 2021. 
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§ 38 
Uppdragslista  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 9 
november 2021. 
 

Sida 52 (57)



Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 11/2021 
 

2021-11-25 

§ 39 
Konferenser och utbildning  
Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla. 
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§ 40 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde  
RK 2021/22 
 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 17 
november 2021. 
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/22-39 Prototokoll pensionärsråd 2021-11-17 
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§ 41 
Anmälan av delegationsbeslut  
RK 2021/578 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 

Ärendet 
Dnr. Beslut Datum Beslutsfattare 

RK 
2021/573 

Anmälan av 
personuppgifts-
incident 

2021-10-
15 

Toni Mellblom, 
stadsdelsdirektör 

RK 
2021/587 

Anmälan av 
personuppgifts-
incident 

2021-10-
15 

Toni Mellblom, 
stadsdelsdirektör 

RK 
2021/596 

Vidaredelegation 
av beslutanderätt 
– Tvättjänster 
inom hemtjänsten 

2021-10-
12 

Toni Mellblom, 
stadsdelsdirektör 

RK 
2021/597 

Vidaredelegation 
av beslutanderätt 
– Gemensam 
upphandling av 
julklappar 

2021-10-
01 

Toni Mellblom, 
stadsdelsdirektör 

RK 
2021/598 

Vidaredelegation 
av beslutanderätt 
– Hantverks-
tjänster 

2021-09-
17 

Toni Mellblom, 
stadsdelsdirektör 

RK 
2021/617 

Vidaredelegation 
av beslutanderätt 
– Ramavtals-
upphandling av 
organisering och 
samordning av 
externa 
feriejobbs-
placeringar 

2021-10-
07 

Toni Mellblom, 
stadsdelsdirektör 
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§ 42 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag med mera  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade 
inom stadsdelsförvaltningen. 
  

1. Beslut från kommunstyrelsen – Centralupphandling av vård- 
och omsorgsboenden 2022 
Inkom 2021-10-13 
RK 2020/526 
  

2. Markanvisningsärenden i exploateringsnämnden den 21 
oktober 
Markanvisning för bostäder inom fastigheten Kvarnluckan 2 
i Rinkeby till SBB Kvarnluckan AB (PUVISP) 
Dnr: E2021-03775 
Markanvisning och överenskommelse om exploatering med 
tomträtt för sopsugsterminal inom del av fastigheten Akalla 
4:1 i Kista med Stockholm Avfall AB (PUVISP)Dnr: 
E2021-04109 
Inkom 2021-10-11 
  

3. Beslut från kommunfullmäktige – Sammanträdesdagar för 
kommunstyrelsen och kommunfullmäktige för tiden 1 
januari 2022 – 17 oktober 2022 
Inkom: 2021-11-02 
Dnr: KS 2021/1014 
  

4. Boendeplan från kommunfullmäktige – Stadsövergripande 
boendeplan 2022 med utblick mot 2040 
Inkom 2021-10-28 
Dnr: RK 2021/610 
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Borttagen på grund av sekretess  
RK 2021/611 
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